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Skrivelse till Älvsjö stadsdelsnämnd 

 

 

 

Ang. Marknadsföring av Älvsjö, med målsättning att få ett blivande akutsjukhus till   

         Älvsjö 

 

Enligt uppgift, bl.a. i DN den 5 november 2015, är Älvsjö en av tre tänkbara platser för ett 

nytt akutsjukhus. Centerpartiet anser att Älvsjö stadsdelsnämnd bör satsa på att göra Älvsjö 

mer känd och informera om fördelarna med att lägga ett nytt akutsjukhus till Älvsjö 

idrottsplats. En uppvaktning av landstingsförvaltning och berörda landstingspolitiker bör 

göras med det snaraste, eftersom landstingsförvaltningen ska lägga fram sitt slutbetänkande i 

slutet av januari 2016. 

 

Förslag till beslut: att stadsdelsnämnden snarast ökar sin marknadsföring av Älvsjö till    

                                Stockholms landsting 

 

att en uppvaktning av landstingsförvaltning och berörda 

landstingspolitiker görs snarast 

 

 

 Med vänlig hälsning 

 

 

Evy Kjellberg (C)    


